
PEDAGO RY PÖYTÄKIRJA 03/23

HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: 22.01.2023 klo 17.15

Paikka: Lyhty (P302), Seminaarinkatu 15

Läsnä: Minea Nirhamo

Emma Kola

Atte Urama

Janetta Ottosson

Siru Kirkelä

Saku Virtanen

Saaga Rissanen

Friida Vallin

Lotta Seppänen

Anni Hakala

Lotta-Kaisa Ylisiurua

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Minea Nirhamo avasi kokouksen klo 17.15.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esityslistaan esitettiin lisättäväksi

Kohtaan Talous 6.1. Uusi jälleenmyyntituote

Kohtaan Talous 6.2. Korvauslomakkeet

Kohtaan Toimikuntien kuulumiset 7.2. Opintoasiatoimikunta



Kohtaan Tulevat pöhinät 10.5. Helmikuun hengailuilta, Alkulähde, 15.2.

Kohtaan Tulevat pöhinät 10.6. Pre-talvipäivät, 22.-23.2.

Kohtaan Tulevat pöhinät 10.8. Teatteri, Jyväskylän Huoneteatteri, 31.3.

Kohtaan Hupi 14.3. Kirjakerho, Alkulähde, 22.2.

Tämän jälkeen hyväksyttiin tarkasteltavaksi kokouksen työjärjestyksenä.

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Friida Vallin ja Janetta Ottosson.

5. Hallinto

Puheenjohtajisto on jakanut vastuuta tiimien suhteen toiminnan selkeyttämiseksi.

Jatkossa Emma Kola vastaa edunvalvontatiimin ja Minea Nirhamo tapahtumatiimin

toiminnasta.

Seuraava hallituksen iltakoulu järjestetään 7.2. klo 18. Iltakoulun aiheena on

kevätkokouksen valmistelu ennen seuraavaa hallituksen kokousta.

5.1. Toimikuntien opiskelijaedustajat

Hallitusmökillä valittiin toimikuntien opiskelijaedustajat:

Laitoskokoukset: Minea Nirhamo ja Emma Kola

Pedagoginen toimikunta: Anni Hakala ja Atte Urama

Opintoasiatoimikunta: Siru Kirkelä ja Veera Hynninen

YVV-toimikunta: Friida Vallin ja Janetta Ottosson

Yhteistyötoimikunta: Saaga Rissanen ja Saku Virtanen



Kehy-toimikunta: Lotta Seppänen ja Jussi Tikanmäki

Kehy-toimikunnasta kuitenkin ilmoitettiin, ettei kehy-toimikuntaa ole. Lotta

Seppänen ja Jussi Tikanmäki tapaavat Mikko Hiljasen kanssa ja sopivat jatkosta:

luodaanko kyseistä toimikuntaa tai tarjotaanko jotain muuta vastaavaa toimintaa,

kuten kehy-aamiaiset.

5.2. Hallitusmökki 14.-15.1.

Perehdyttiin hallitustoimintaan, ryhmäydyttiin ja tehtiin vuosikello kaudelle 2023.

Mökille kuljettiin autoilla. Kilometrikorvaukset hyväksytetään kohdassa Talous.

5.3. JYYn järjestöseminaari 20.-21.1.

Kokouksessa käytiin läpi, millaisia asioita eri sektoreiden koulutuksissa oli käsitelty

sekä ylipäätään fiiliksiä järjestöseminaarista. Kannustettiin myös lisäämään ideoita ja

esille nousseita asioita hallitustestamentteihin, jotta ne eivät pääse unohtumaan.

Liikuntavastaavien koulutuksessa uMovelle annettiin Pedagon yhteystiedot, jotta he

voivat tiedottaa tapahtumistaan. Muuhun yhteistyöhön ei ainakaan toistaiseksi

lähdetty mukaan, sillä sitä ei koettu Pedagolle kannattavana.

Hallitusmökin perehdytyksen jälkeen JYYn tarjoama tapahtumaperehdytys koettiin

aika lailla kertauksena jo opitusta. Tapahtumien esteettömyyden ja viestinnän

saavutettavuuden tärkeyttä korostettiin. Näihin kiinnitetään jatkossa erityistä

huomiota. Lupa-asioita koskien muun muassa bingolupaa selvitellään.

Yritysyhteistyövastaava toi omasta perehdytyksestään mukanaan idean Pedagolle

tehtävästä mediakortista. Heitettiin ilmoille myös idea sponsorointipaketeista (kulta,

hopea). Koulutuksessa oltiin myös pohdittu, miten yhteistyötoimintaa ja etenkin

työelämäyhteistöitä voitaisiin tuoda lähemmäs jäsenistöä.

Tähän liittyen käytiin läpi Pedagossa jo tehtyjä toimia aiheeseen liittyen.



Pedagolle on luotu oma Linkedin-profiili ja Pedagolle ollaan järjestämässä

työelämäpäivää, jonka tavoitteena on laajentaa kuvaa luokanopettajakoulutuksen

saaneiden työllistymismahdollisuuksista.

Kulttuuri- ja tapahtumafoorumissa lyötiin lukkoon päivämääriä erinäisille

tapahtumille keväälle. Muun muassa EA- ja järjestyksenvalvojakoulutuksia

suunniteltu maaliskuulle. Mietitään vielä, ovatko koulutukset vain

ainejärjestötoimijoille vai myös jäsenistölle.

Hyvinvointifoorumin ensimmäisessä tapaamisessa mietittiin, miten Student Lifen

palveluita saataisiin tuotua konkreettisemmaksi jäsenistölle. Keskusteltiin erityisesti

Student Lifen esittäytymisestä intensiiviviikolla. Esittelyvideo koetaan etäisenä ja

liian pitkänä. Edunvalvojat ovat yhteyksissä laitoksen Hyviksiin ja pohtivat heidän

kanssaan esimerkiksi mahdollisuutta videon sijaan Hyvisten esittäytymiseen paikan

päällä. Tuotiin esille myös kysymys siitä, onko Hyvistoiminta enää matalan

kynnyksen toimintaa, kun Hyvis on oman laitoksen opettaja, jota näkee sekä

Ruusupuistolla että kursseilla. Hyvinvointifoorumissa korostettiin myös JYYn

kuluvan vuoden kantavaa teemaa, kampusten välistä yhteisöllisyyttä. Pedagolla on

tänä vuonna nimettynä poikkitieteellisyydestä vastaava tapahtumavastaava.

Hyvinvointifoorumissa puhuttiin myös paljon ainejärjestötiloista ja niiden tekemisestä

jäsenistölle näkyväksi. Ruusulaa aiotaan tuoda entistä enemmän esille viestinnässä.

Kokouksessa heitettiin hyvinvointifoorumin käsittelyn yhteydessä ilmoille idea

Pedago x kampuskoirat -tapahtumasta.

Kopofoorumissa nostettiin esille vuoden 2023 kopoteemat: OPS-työ, eduskuntavaalit

ja hallopedit sekä keskusteltiin sähköisistä tutkintotodistuksista.

JYYn foorumeille on luotu omat Telegram-ryhmät ja foorumeihin saavat osallistua

myös muut kuin kyseisen pestin vastaavat.

PJ-foorumissa käytiin keskustelua muun muassa toimihenkilöiden ohjeistuksista sekä

hallituksen eduista ja niistä viestimisestä. Pedago tavoittelee läpinäkyvyyttä kaikessa



toiminnassaan, mutta hallituksen eduista viestimiseen palataan hallituksen iltakoulun

yhteydessä.

Talousvastaavien koulutuksen koettiin tänä vuonna olleen edellistä koulutusta

kattavampi. Koulutuksesta annettiin edeltävänä vuonna palautetta ja palautteeseen oli

selkeästi JYYn puolesta tartuttu.

Sihteerien koulutuksessa keskusteltiin pöytäkirjoihin liittyen kulukorvausten tarkasta

dokumentoinnista: mitä on ostettu, paljon se on maksanut sekä milloin ja mihin

tarkoitukseen se on ostettu.

Kestävän kehityksen koulutuksessa käsiteltiin muun muassa sitseillä tulevien pullojen

ja tölkkien keräystä ja tästä tulleiden varojen käyttöä sekä suositeltiin käyttämään

tapahtumissa Reilun kaupan teetä ja kahvia.

5.4. Iltakoulu 30.1.

Iltakoulun paikkana Lyhty (P302). Käsiteltäviä aiheita ovat ainakin kuluvan kauden

budjetointi, tutorhaku sekä toimihenkilötoiminnan raamit. Käsitellään mahdollisesti

myös turvahenkilötoimintaa.

5.5. SOOLin järjestökurssi 11.-12.2.

Saku Virtanen, Saaga Rissanen ja Siru Kirkelä ovat lähdössä edustamaan Pedagoa.

Ilmoittautuminen on tehty ja junaliput on ostettu.

6. Talous

Tilin saldo: 3 402,73€

Jäsenten määrä: 364



Maksettuja summia:

16.01.2023

YHDISTYSAVAIN

Verkkotunnuksen ylläpito: pedagory.fi ajalla 1.1.2023 − 31.12.2023.

235,92 €

13.01.2023

SEMMA OY

Joululaulajaisten kahvilasku (maksettu myöhässä koska lasku oli tullut paperisena

Ruusupuistolle)

240,00 €

13.01.2023

IDA OJANPERÄ

Kulukorvaus vujuihin liittyen

Tilisiirto -28,90 €

13.01.2023

SANNI TAKALA

Kulukorvaus vujuihin liittyen

Tilisiirto -242,00 €

13.01.2023

VEERA MÄNTYMÄKI

Kulukorvaus fuksien pikkujouluihin liittyen

Tilisiirto -36,99 €

13.01.2023

EMMA KOLA

Kulukorvaukset vujuihin ja syyskokouksen ruokiin liittyen

95,77 €

13.01.2023



PAYTRAIL OYJ

Nimenmuutoksen palvelumaksu Patentti- ja Rekisterihallinnolle

Tilisiirto -20,00 €

13.01.2023

TIIA HALLAMAA

Kulukorvaus Opinkiven saunan varaamisesta

-150,00 €

Kilometrikorvaukset

Ehdotetaan maksettavaksi henkilöille:

Saaga Rissanen

Lotta Seppänen

Jussi Tikanmäki

Janetta Ottosson

22,50 €

Matka hallitusmökille ja takaisin

Hyväksytään hallitusmökin kilometrikorvaukset.

Kulukorvaukset

Ehdotetaan maksettavaksi henkilölle:

Emma Kola

118,22 €

Hallitusmökin ruoat

Hyväksytään hallitusmökin kulukorvaukset.



6.1. Uusi jälleenmyyntituote

Halutaan kehittää Pedagolle uusi jälleenmyyntituote, jolla voidaan kasvattaa tuottojen

tekemisen mahdollisuuksia. Tarjous on kysytty Pure Wastelta. Kyseessä on

kotimainen yritys, joka tuottaa ja painattaa tekstiilejä kestävästi.

Tuote olisi college, joka ei ole Pedago-college eli tuotetta voitaisiin jälleenmyydä

laajemminkin. Printtinä kansankynttilä + teksti rintaan 7cm x 7 cm.

Ostohinta on 18,50 € ja printti siihen päälle pari euroa. College myytäisiin 30 eurolla,

tällöin voittoa tulisi 500 €.

Ehdotus: tehdään 50 kappaleen tilaus, jonka jälkeen kartoitetaan tilanne uudelleen.

Colleget voitaisiin ottaa myyntiin esimerkiksi Työelämäpäivän yhteydessä.

Keskusteltiin siitä, miksi colleget tilattaisiin Pure Wastelta eikä Kloffalta, kuten

aiemmat colleget. Halutaan tehdä rahaa myös muulla kuin tapahtumilla ja Kloffan

kautta collegeiden jälleenmyynti ei ole mahdollista. Pure Waste olisi myös

vastuullinen ja kestävä valinta. Tässä yhteydessä keskusteltiin myös siitä, mistä

Pedago-colleget jatkossa tilataan. Asiaan palataan seuraavan vaatetilauksen

yhteydessä.

Pohdittiin tilauksen inklusiivisuutta. Kuinka paljon eri kokoja tilataan ja kuinka

laajalla skaalalla otettaisiin eri kokoja (XS-XXL vai S-L).

Keskusteltiin myös collegeen tulevasta kuvasta: painettu printti ja brodeeraus saivat

molemmat kannatusta.

Ehdotettiin, että kansankynttilä-kuvasta voitaisiin tehdä myös Pedagolle uusi

haalarimerkki.

Collegeiden toimitusaika on 2 viikkoa eli aiheeseen palataan lähempänä

Työelämäpäivää.



6.2. Kulukorvauslomakkeet

Kulukorvauslomakkeet täytetään nykyään Form-lomakkeeseen. Kuva kuitista

laitetaan lomakkeen liitteeksi. Kuitista tulee käydä ilmi, mitä ja milloin on ostettu ja

paljon se maksoi. Lisäksi lomakkeeseen tulee tehdä selvitys siitä, mihin tarkoitukseen

asia on ostettu.

7. Toimikuntien kuulumiset

7.1. Pedagoginen toimikunta

Opiskelijaedustajat Atte Urama ja Anni Hakala osallistuivat pedagogisen toimikunnan

kokoukseen 17.1. Kokouksessa käytiin läpi muun muassa eri ilmiöryhmien

tämänhetkisiä kuulumisia.

Viisi ilmiöryhmää:

Kestävä kasvatus ja yhteiskunta

Osaaminen ja asiantuntijuus

Vuorovaikutus ja yhteistyö

Oppiminen ja ohjaaminen

Tieteellinen tieto ja ajattelu

Ilmiöryhmät esittelevät 7.2. OPS-työaamussa ensimmäisiä versioitaan liittyen OPSin

päivittämisprosessiin.

Kaikissa ilmiöryhmissä ei ole vielä opiskelijaedustajaa, joten Atte Urama lähtee

mukaan Osaaminen ja asiantuntijuus -ilmiöryhmään.

Toimikunnan kokouksessa keskusteltiin myös nykyisen opetussuunnitelman

ongelmakohdista:

KTKO1005 Johdatus määrälliseen tutkimukseen herätti keskustelua

tarpeellisuudestaan. Koetaan, että määrälliset tutkimukset saavat “huonoa asennetta”

OKL:ssä. Pohdittiin myös tutkimusmenetelmien opintoja ylipäätään: tieteellisen



tiedon tulkitseminen ja opetus koetaan henkilökunnan keskuudessa tärkeänä osana

opettajan ammattia, mutta tämä ei välity kaikille opiskelijoille.

Nostettiin esille tutkielmien tasoerot humanistisen tiedekunnan ja kasvatustieteiden

välillä. Keskusteltiin siitä, että tähän luultavasti vaikuttaa jo aiemmassa kohdassa

mainittu OKL:n opiskelijoiden asenne tutkimuksen tekoa kohtaan.

Puhuttiin kiusaamisen käsittelystä opinnoissa. Pohdittiin, ovatko OKLA1300

Työyhteisö ja yhteiskunta -opintojaksolla olevat pari luentoa riittävä katsaus

aiheeseen liittyen.

Harjoitteluiden rakennetta aiotaan muuttaa uudessa OPSissa:

OH 1,2 ja 3 järjestettäisiin edelleen Norssilla. Nykyisen OH4 muuttuisi siis OH3:ksi

ja nykyinen OH3 vaihtuisi MyPeda-tyyppiseen ratkaisuun. Muutoksen tavoitteena on

laajentaa tutkinnon käyttömahdollisuuksia työelämässä. Uudessa OPSissa OH1 olisi

ykkösvuonna, OH2 kakkos- tai kolmosvuonna ja OH3 maisterivaiheessa.

OH2 ajoittaminen opintoihin on koettu hankalana, koska OH2:ssa aineosaaminen on

tärkeää ja useimmat POM-opinnot sijoittuvat vasta toiselle vuosikurssille.

Ajoittamista hankaloittaa entisestään se, että POM-opintojen on suunniteltu jatkossa

alkavan vasta ensimmäisen vuoden keväällä.

Opetusharjoitteluista keskusteltaessa nostettiin myös esille ärtymys liittyen OH1:sen

videoklubeihin.

Keskusteltiin myös POM-opintoihin liittyvistä haasteista. POM-opintojen palautukset

ja tehtävät menevät usein päällekkäin, samanlaisia tehtäviä puskee samoihin aikoihin

ja opiskelijoiden “tehtävälistat” ovat täynnä.

Korostettiin kontaktiopetuksen hyödyntämisestä parhaalla tavalla etenkin

maisterivaiheessa, sillä maisterivaiheessa kontaktiopetusta on varattu 10 h /

opintopiste.



Huolta aiheuttivat MOK-opinnot, sillä käsiteltävät aineet ovat määräytyneet pitkälti

opintojaksojen vetäjien mukaan, jolloin muut aineet jäävät helposti vähemmälle

huomiolle.

7.2. Opintoasiatoimikunta

Opiskelijaedustajat Siru Kirkelä ja Veera Hynninen osallistuivat

opintoasiatoimikunnan kokoukseen 17.1.

Pasi Ikosen ollessa estynyt Tiina Nyyssönen toimi kokouksen vetäjänä.

Käsiteltiin edellisen vuoden tutorvastaavan Saara Kaarakaisen tekemä kooste

tutorpalautteesta. Palautteen perusteella pyritään muun muassa antamaan

kotiryhmäohjaajille paremmat ohjeistukset.

Valinnaisten opintojen infon kanssa oli tullut päällekkäisyys intensiiviviikon kanssa.

Mietittiin, voisiko info olla jatkossa kokonaan etänä ja tulla lisäksi tallenteena.

Seuraavan lukuvuoden suunnittelu aloitettu. Lukujärjestyksestä vastaavassa ryhmässä

on mietitty fuksisyksyn keventämistä POM-opintojen suhteen.

Opintojen alku siirtyy viikolla: orientaatioviikko alkaa maanantaina 28.8. tai

mahdollisesti vasta tiistaina 29.8. ja muut opinnot alkavat maanantaina 4.9.

Kokouksessa pohdittiin tulevan syksyn tutorien määrää (9) sekä kotiryhmiä.

Seuraavalle vuodelle tulossa aiempina vuosina olleet Lumo, Kimo, Juliet, Muka sekä

uutena kotiryhmänä yhteistyössä Liikuntatieteellisen tiedekunnan kanssa LiikLo.

Näiden lisäksi tulossa PRO ja Maisterit. Suunnitteilla vielä kaksi kotiryhmää, joista

saadaan lisätietoja myöhemmin.

Soveltuvuuskokeet pidetään Norssilla 14.-16.6. Pedagolta tullaan kysymään paikalle

apukäsiä, Iida Rautiainen on yhteyksissä asian tiimoilta.

Tauko 18.00-18.22



8. Viestintä

Tauon aikana keskusteltiin viestinnästä koskien nettisivujen Save the date ja Tulevat

tapahtumat -kohtia. Pohdittiin, kuinka aikaisin tulevien tapahtumien luonne ja nimi

ilmoitetaan ja missä kohtaa tapahtuma on valmis siirrettäväksi tuleviin tapahtumiin.

Mietittiin, voidaanko esimerkiksi vujuviikonloppu merkata jo Pedagon nettisivuille

Tulevat tapahtumat -kohtaan, sillä päivämäärät on jo alustavasti päätetty. Tässä kohtaa

nostettiin esille se, että vujuviikonlopun ja muiden pidemmälle menevien tapahtumien

päivämäärät voivat edelleen muuttua.

Palataan asiaan iltakoulussa ja toimitaan toistaiseksi nykyisellä periaatteella.

Muistutettiin, että myös JYYn ja SOOLin tapahtumia kannattaa mainostaa Pedagon

viestintäkanavissa. Kalenteria ei tarvitse täyttää Pedagon omilla tapahtumilla.

9. Menneet tapahtumat

9.1. Kehitettävää / palautetta

Ei kummempia.

10. Tulevat pöhinät

10.1. Minigames, Heidi’s Bier Bar, 25.1.

Ilmoittautuneita 40. Lisäksi tulossa muutama hallituslainen auttamaan rastien

vetämisessä. Osa rasteista voidaan toteuttaa itsenäisesti, mikä apukäsiä ei saada

riittävästi.

Heidi´siin on vastattu, että noin 45 ihmistä olisi tulossa tapahtumaan.

Paikalle tulossa noin 6-7 vaihto-opiskelijaa, joten ohjeet ja esimerkiksi turvahenkilön

esittely on käännetty englanniksi.



10.2. Tammikuun hengailuilta, Lyhty, 30.1.

Hengailuilta kulkee nimellä Taitavaa taittelua ja pehmeitä käsitöitä eli luvassa on

käsitöiden ja origamien tekemistä.

Tapahtumaan ei tule hankintoja, sillä tarvittavat tarvikkeet löytyvät Kasvistolta.

10.3. Seksuaalikasvatuksen iltapäivä, Ruusupuisto, 7.2.

Tapahtuma järjestetään Ruusupuiston portailla iltapäivällä, klo 14-16.

Puhutaan siitä, mitä seksuaalikasvatus on ja mitä sen tulisi olla sekä kouluissa että

opettajankoulutuksessa.

Tapahtumaan on tulossa puhumaan seksuaalikasvattaja ja -terapeutti Anna-Riitta

Kässi.

10.4. Kevätkokousinfo jäsenistölle, Lucina, 8.2.

Tapahtuman päivä on muuttunut torstaille 9.2. ja paikka Lähde-kirjastolle.

Puheenjohtajisto toivoi kaikkia kynnelle kykeneviä hallituksen jäseniä saapumaan

paikalle.

10.5. Helmikuun hengailuilta

Tapahtuman teemana on haalarit minttiin ennen Talvipäiviä eli luvassa olisi

haalarimerkkien ompelua ja tapahtumassa olisi myös myynnissä haalarimerkkejä.

Myyntiin on tulossa mahdollisesti myös muuta Pedago-merchiä.

Hengailuilta on edunvalvojien järjestämä ja tarkoituksena on luoda opiskelijoille

turvallinen ympäristö jakaa kuulumisia siitä, miten opinnot ovat lähteneet

alkuvuodesta sujumaan.



10.6. Pre-talvipäivät, 22.-23.2.

Mukana kaikki kasvikset mukaan lukien Stimulus ja Emile sekä SOOLin jäsenistö.

Suunnitteilla muun muassa 20.2. Pre-talvipäivä sitsit.

SOOLilta on myös toivottu haalarimerkkien ompeluun liittyvää tapahtumaa, joten

myös sellainen on suunnitteilla.

Tarkempi ohjelma julkistetaan myöhemmin.

10.7. SOOLin Talvipäivät, Oulu, 24.–26.2.

Ilmoittautuminen busseihin alkaa 27.1. klo 12. Ilmoittautuminen on auki viikon.

Ennakkoilmoittautuminen maksaa 30 euroa ja sitoo maksamaan myös laskun toisen

osan bussien lopullisen hinnan tarkentuessa. Tällä hetkellä bussien oletetaan

maksavan lopulta noin 50-60 €. Bussien hintaan vaikuttaa se, että ne tulevat

Helsingistä.

Pedago hoitaa kaikkien Jyväskylästä lähtevien bussimatkat eli SOOLin aluetoimijat ja

muut ainejärjestöt neuvotaan ohjaamaan mahdolliset kysymykset Pedagon

hallitukselle.

Bussien matkan varrella järjestetään päivätanssit Kalajoella ja busseissa on yhteistä

ohjelmaa. Selvitellään Turun ainejärjestöiltä, paljonko päivätanssien haalarimerkki

tulee maksamaan ja miten niiden lunastaminen tapahtuu.

Turvahenkilöiden ja ohjelmavastaavien rekry on vielä kesken, joten heidät merkitään

seuraavaan pöytäkirjaan.

10.8. Jyväskylän Huoneteatteri, 31.3.



Pedagolle on varattu 20 lippua perjantain 31.3. klo 19.00 näytökseen “Ole oma itsesi

Ernest”. Lipun hinta on 6 € (+ 2 € narikka).

Jos kaikkia 20 lippua ei saada myytyä, lippu maksaa 8 € ( + 2 € narikka). Lippujen

tulee olla myytynä 17.3. mennessä.

11. Yhteistyö

11.1. Yhteistyösopimukset

Kaikista sopimuksista poistetaan maininta Facebookista ja kirjataan yhteistyön

mainostamisen paikoiksi Instagram ja nettisivut. Päivitetään myös kaikkiin

sopimuksiin, että jäsenyys voidaan todistaa sekä Kide.appilla että jäsentarralla.

Alumnijäsenyyden edut oli Antishopin, Buugin, Freetimen ja Revolutionin puolelta

hyväksytty, muotoillaan tämä sopimuksiin. Heidi’s Bier Bar miettii vielä

alumnijäsenyyden ehtojen hyväksymistä.

Keskusteltiin Freetimen ja Revolutionin sopimuksen kohdasta 13, joka liittyy

koronarajoituksiin. Tämä otetaan pois sopimuksesta koronatilanteen rauhoituttua.

Lisäksi ehdotetaan 3+4 -tapahtumaa sopimuksen tilalle 3+3 -tapahtumaa, sillä tänä

vuonna Pedago ei järjestä Kasvisten avajaisia. Ehdotetaan myös kohtaan 7 liittyen

Pedagolle omaa hintaa viinipullolle. Revolutionin kanssa yhteistyötä tekee

ainejärjestöjä, joilla on viinipullolle oma hinta. Lisäksi kohdan 7 kohdalla pohdittiin

kohtaa “Hinnat voivat muuttua sopimuskauden aikana.” Edellisen sopimuskauden

aikana hinnat muuttuivat kesken kauden ilman erillistä ilmoitusta.

Buugin sopimuksen kohdalla mietittiin, voisiko sopimuksen loppumista jatkaa

31.1.2024 asti, jotta uudet toimijat ehtivät uusia sopimuksen eivätkä jäsenedut olisi

tammikuussa tauolla.

Heidi’s Bier Bar hyväksyi hallituksen edut toimihenkilöille. Heidi’sin kanssa on

sovittu tapaaminen keskiviikolle 25.1., jossa keskustelussa ovat tulevat tapahtumat ja

yhteistyösopimus.



Heidi’s Bier Bar oli myös kysynyt halukkuudesta liittää sopimukseen uusi ravintola

Proud Mary. Aiotaan kysyä, voitaisiinko sopia niin että sovitut tapahtumat voitaisiin

järjestää kummassa tahansa ravintolassa, mutta sopimus muutoin pysyisi vielä

samanlaisena kuin edellisenä vuonna. Laajempaa yhteistyötä Proud Maryn kanssa

voitaisiin miettiä seuraavaa sopimusta uusiessa.

Yleisesti sopimuksiin liittyen aiotaan kysyä, toivovatko yritykset allekirjoitusten

tapahtuvan paikan päällä vai sähköisesti. Aiotaan myös kysyä yrityksiltä, löytyisikö

heiltä dataa siitä, miten yhteistyöetuja on käytetty viime vuoden aikana.

Sopimukseen Promlerin kanssa palataan pikimmiten.

12. Edunvalvonta

12.1. Yhdenvertaisuus

Turvallisemman tilan periaatteiden esittely IG-stooreissa ennen vuoden ensimmäistä

tapahtumaa eli Minigamesia.

13. SOOL

SOOLin aluevastaava Lotta-Kaisa Ylisiurua osallistui kokoukseen ja kertoi SOOLin

kuulumisia.

Muutamia tärkeitä päivämääriä:

Vko 5-6 aikana järjestetään hallitusten SOOL-vastaaville

orientoitumistilaisuus.

8.2. järjestetään Opettajan vastuut ja velvollisuudet -tapahtuma, jonne on

tulossa puhumaan OAJ:n lakimies.

11.-12.2. järjestetään SOOLin järjestökurssi.



14.2. järjestetään harkkapäivystys Norssilla klo 9.25.

14.2. SOOLin aluetoimijat kiertelevät ystävänpäivän kunniaksi

Seminaarinmäen alueella ja järjestävät ystävänpäivän arvonnan.

8.3. järjestetään Valmistuvien info. Etenkin maisteriopiskelijoita koitetaan

saavuttaa.

Tulossa olevat webinaarit:

6.2. Aiheena lastensuojelu.

16.2. Aiheena opettajien työhyvinvointi.

Aluetoimijoilta on tulossa Instagram-valtaukset helmi-maaliskuussa.

Vuoden ensimmäinen pubivisa järjestetään 13.2. tai 15.2. Myös jonkinlainen bingo on

suunnitteilla.

Ainejärjestöjen välille on toivottu yhteistä tekemistä ja SOOL on apuna tässä.

OAJ:n jäsenkortti on muuttunut sähköiseen muotoon. Bensa-eduista tietoa OAJ:n

sovelluksessa.

SOOLin aluetoimijat vaihtuvat syksyllä. Asiasta infoillaan ja koitetaan herätellä

kiinnostusta pesteihin kevään mittaan.

Pedagolta toivottiin SOOLia ja OAJ:ta mukaan Pedagon järjestämään

Työelämäpäivään sekä SOOLia mukaan Hyvinvointivohveleihin maalis-huhtikuun

vaihteessa.

13.1. Webinaari Kodin ja Koulun yhteistyö 25.1.

Ilmoittautuminen webinaariin menee kiinni 24.1.



14. Hupi

14.1. Liikuntavuoro

Liikuntavuoro ei ole saanut toivottua suosiota. Siirretään mainostus Facebookista

Pedagon tapahtumat -Instagram-tilille.

Huomiselle liikkavuorolle tulossa tällä tietoa kolme osallistujaa.

Kemian opiskelijat eivät ole vielä vastanneet. Aiotaan kysyä kiinnostusta yhteiseen

liikuntavuoroon Abakukselta ja Varkailta.

14.2. Talviolympialaiset 9.2.

Tapahtuman päivämäärä on muutettu torstaille 16.2.

Kampuksen kenttä on varattu klo 18-21. Kenttä on jäädytetty, joten keksitään jotain

ohjelmaa, jota pystyy kentän ympäristössä jäästä huolimatta tekemään.

Tapahtuman suunnittelu alkaa tällä viikolla.

14.3. Kirjakerho, Alkulähde, 22.2.

Kirjakerhon vetäjät Heidi ja Tinja tekevät Instagram-stooriin videotervehdyksen.

Tällä kertaa ei ole päätetty kirjaa, vaan osallistujat tuovat omia kirjojaan ja esittelevät

niitä muille.

15. Kestävä kehitys

JYYn kestävyysfoorumi kokoontuu 22.2. klo 16.

Tulossa JYYn alainen keke-ryhmä, joka on suunnattu enemmän jäsenistölle.



Emma Kola on menossa kokousta seuraavana päivänä JYYn järkkäämään OPS ja

kestävä kehitys -tapaamiseen.

16. Kansainvälisyys ja tutor

Tutorvastaava Veera Hynninen tapaa Tiina Nyyssösen kanssa tutorasioihin liittyen

keskiviikkona 25.1.

Kansainväliset kasvikset on vielä hakusessa, koska kaikissa ainejärjestöissä ei ole

määrättyä henkilöä kyseiseen pestiin.

Laitos järjestää kv-infon, joten Veera poistaa kv-infon Pedagon kalenterista.

16.1. Tutorhaku

Tutorhaku 1.2.-28.2. Mainostetaan hakua Pedagon viestintäkanavissa.

Haetaan yhdeksää tutoria. Tutorvalinnassa huomioitavista asioista sovitaan

seuraavassa hallituksen iltakoulussa.

17. META

Kokouskuulumiset: Emma Kola

Kasvisten sitsilaulukirjojen päivitykselle on luotu Whatsapp-ryhmä. Pedagosta

ainakin Siru Kirkelä ja Atte Urama liitetään ryhmään.

Muistutettiin kokousta seuraavalla viikolla olevasta hallituskuvauksesta.Pyydettiin

ottamaan mukaan haalarit ja Pedago-merchiä. Kuvataan hallituskuvien lisäksi lyhyet

esittelyvideot sekä materiaalia viestinnän käyttöön.

Kasvishallitusten sitsit 2.2. Ilokivellä.



18. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Seuraava kokous pidetään 14.02. klo 16.15.

Puheenjohtaja Minea Nirhamo päätti kokouksen klo 19.12.

Jyväskylässä 23.01.2023

Allekirjoitukset löytyvät seuraavalta sivulta. Allekirjoitettu Aatos Sign -palvelussa.


